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حمایت بانک آینده از شرکت های دانش بنیان
بان��ک آین��ده در راس��تای اولویت های خ��ود، مبنی بر حمایت 
از اقتص��اد دانش بنی��ان، افزایش تولید و اش��تغال، برنامه های 
هدف مندی را در جهت تأمین مالی شرکت های خرد و متوسط، 
در دست اقدام دارد. دستاورد حاصل از این رویکرد، پرداخت ۸۸ 
)هشتاد و هشت( فقره تسهیلات با رقمی بالغ بر 7000میلیارد 
ریال طی س��ال 13۹۸ به ش��رکت های دانش بنیان بوده است. 
این بانک، هم چنین در طول همین مدت، بیش از 40 )چهل( 
فقره ضمانت نامه با ارزش��ی بیش از یک هزار میلیارد ریال، با 
شرایطی مناسب برای شرکت های مذکور، صادر نموده است. 
بر اساس این مستندات، بانک آینده موفق شد به عنوان شریک 
استراتژیک صندوق شکوفایی و نوآوری، رتبه نخست همکاری 

با این صندوق طی سال 13۹۸ را به خود اختصاص دهد.

برگزاری جشنواره دوعیدانه بیمه کوثر
انواع بیمه نامه ها در جش��نواره دوعیدانه بیمه کوثر به مناس��بت 
اعیاد قربان و غدیر خم با ارایه تخفیف های ویژه صادر می شود. 
در ای��ن جش��نواره بیمه نامه های بدن��ه اتومبیل، صندوق عقب 
خودرو، حوادث انفرادی، مکمل حوادث راننده، آتش س��وزی، 
هزینه ه��ای حقوق��ی و بیمه های زندگی با تخفیف های ویژه به 
آحاد جامعه ارایه می ش��ود. براس��اس این گزارش، متقاضیان 
می توانن��د ب��ا مراجعه به نمایندگی های سراس��ر کش��ور از این 
تخفیف ها بهره مند شوند و همچنین از طریق تارنمای شرکت 
به نشانی www.Kins.ir علاوه بر کسب اطلاعات بیشتر درباره 

جشنواره، انواع بیمه نامه ها را به صورت برخط بخرند.

برگزاری مانور دور کاری بیمه البرز
در پی قرار گرفتن وضعیت ش��هر تهران در حالت قرمز ش��یوع 
ویروس کرونا مانور دور کاری در مدیریت های س��تادی ش��رکت 
بیمه البرز برگزار شد. پیرو مصوبات کمیته پدافند غیرعامل این 
شرکت مبنی بر رعایت پروتکل های بهداشتی و انجام دورکاری 
کارکنان، مانور دور کاری در مدیریت های ستادی در روز پنجشنبه 
۹ مرداد 13۹۹ برگزار شد و 150 نفر از کارکنان بیمه البرز در شهر 
تهران ) یک س��وم کل کارکنان س��تادی( از طریق دورکاری به 
ارایه خدمات به مشتریان پرداختند. هدف از برگزاری این مانور 
تس��ت زیرس��اخت های فناوری اطلاعات برای انجام دور کاری 
بخش های مختلف بیمه البرز بود تا در صورت افزایش احتمالی 
ش��یوع ویروس کرونا با ش��روع فصل پاییز و زمس��تان بیمه البرز 
بتواند همچون شرایط عادی، بهترین خدمات را به بیمه گزاران 

خود ارایه دهد.

اخبار كوتاه

بانك و بيمه

کاهشمجددقیمتتمامشدهپولدربانکشهرافزایش95درصدیضمانتنامههایریالیدربانک
اصغ��ر پ��اک طین��ت رئیس هیأت مدی��ره بانک صنعت و معدن اعلام کرد: میزان 
صدور ضمانتنامه هاي ریالي در بانک صنعت و معدن در 4 ماهه سال ۹۹ نسبت 

به مدت مشابه سال پیش از آن ۹5درصد افزایش یافته است.
رئیس هیأت مدیره این بانک اظهار داش��ت: در بخش ضمانت نامه هاي ریالي 
رش��د قابل توجه ۹5 درصدي داش��ته ایم به نحویکه آمارها در 4 ماهه نخس��ت 
امس��ال حاکي از آن اس��ت که صدور ضمانتنامه هاي ریالي از رقم بالغ بر 5 هزار 
میلیارد ریال در 4 ماه ابتدایي س��ال ۹۸ به رقم بیش از 10 هزار میلیارد ریال در 

4 ماهه سال جاري افزایش یافته است.
میزان صدور ضمانتنامه هاي ریالي در پایان 12 ماهه سال گذشته بیش از 1۹ هزار میلیارد ریال بوده که نسبت به 
سال پیش از آن 52 درصد رشد داشته است. ضمانت نامه بانکی، تعهدی است که بانک در قبال قرارداد متقاضی 
با کارفرما صادر می نماید و در صورت درخواست کارفرما به هر دلیل بانک وجه ضمانت نامه را بدون قید و شرط 
به کارفرما " ذینفع "پرداخت می نماید. این ضمانت نامه ها در سطح داخلی و بین المللی اقسام مختلفی دارند که 

حسب توافق طرفین، تنظیم شده و قابل اجرا هستند.

معاون شعب و توسعه بازاریابی بانک شهر با اشاره به موفقیت های اخیر این بانک 
در شبکه بانکی و محبوبیت گسترده در میان مشتریان، گفت: یکی از دلایل مهم 
در خوش��نامی و س��ربلندی بانک ش��هر، عملکرد مطلوب و مناس��ب کارکنان این 

بانک در رفتار با شهروندان است.
محسن امیری با تاکید بر اینکه تلاش برای حمایت از واحد های تولیدی ، کمک 
به اش��تغالزایی جوانان و به ویژه جذب منابع ارزان قیمت، بانک ش��هر را در مس��یر 
پیشرفت قرار داده است، افزود: این بانک با برنامه ریزی مدون و اجرای سیاست 

های مناسب با هدف اصلاح ترکیب سپرده ها، افزایش درآمد غیرمشاع توانسته در کاهش قیمت تمام شده پول 
موفق عمل کند. امیری گفت: این مهم ضمن رفع نیازهای مالی و بانکی گروه های هدف، تاثیر مس��تقیمی نیز 

در پیشرفت این بانک در شبکه بانکی کشور داشته است.
وی با تاکید بر تلاش های تیم مدیریتی بانک شهر برای توسعه بانکداری الکترونیک و استقبال مشتریان از جشنواره 
"همراه شهر" این بانک در 3 ماه ابتدای سالجاری، افزود: بواسطه این مهم نیز توانسته ایم ضمن کاهش هزینه 

های شعب، تجهیزات و تمامی هزینه های مربوط به نوع بانکداری در جهت کاهش هزینه ها قدم برداریم .

انرژی 

وزیرنیرو:

خاموشی های اخیر ارتباطی با  صادرات برق ندارد
گروه انرژی: وزير نيرو گفت: اين مسـاله كه گفته می شـود 
اعمال خاموشـی ها برای اجرای تعهد در صادرات برق بوده 
كامـلا كـذب بوده چراكه اولويت مـا در ابتدا تامين مصارف 

داخلی است.
ب��ه گزارش ایس��نا، رضا اردکانی��ان با بیان اینکه تعهداتی را که 
برای صادرات داریم بخش��ی از محل واردات تامین می ش��ود، 
اظهار کرد: در حال حاضر با تمام کش��ورهای همس��ایه امکان 
تبادل انرژی داریم، از برخی انرژی می خریم و به برخی انرژی 
می فروش��یم و  اینکه ایران می خواهد به عنوان هاب منطقه 
ظاهر شود یعنی هدفگذاری ما این است که از سرمایه گذاری 
ده ها س��اله خود در ش��بکه های انتقال  اس��تفاده کنیم و به هیچ 
وجه موضوع برخی اختلالات فنی در شبکه ۸3 هزار مگاواتی 

کشور ارتباطی با بحث صادرات ندارد.
وی با بیان اینکه گرمای مس��تمر و بالا موجب این می ش��ود 
ک��ه در برخ��ی نقاط ضعف ش��بکه م��ا اختلالاتی را ایجاد کند و 
در پی آن قطعی های محدود را ش��اهد باش��یم، گفت: به عنوان 
مث��ال در یک��ی از اس��تان ه��ای جنوبی اوج ب��ار حدود 10 هزار 
و 300 مگاوات اس��ت، در یک منطقه  حدود هش��ت مگاوات  
کمبود داش��تیم که در س��ریع ترین زمان نیز س��عی می شود که 

آن مشکل برطرف شود.
وی ب��ا بی��ان اینک��ه م��وارد این چنینی در ته��ران نیز رخ داده و 
زود برطرف ش��ده اس��ت، تصریح کرد: به هیچ وجه خاموشی به 
معنای کمبود تولید در مقابل میزان تقاضا نه سال گذشته و نه 
امسال نداشته ایم اما در عین حال سیستم انتقال و توزیع دچار 
اختلالاتی می ش��ود و مش��کلاتی به وجود می آید که س��ریعا 

برطرف می شود.

ه���ر س���ال ح���دود ی���ک میلیون مش���ترک جدید برق  � 
داریم

اردکانیان گفت: هر س��ال حدود یک میلیون مش��ترک جدید 
داری��م ک��ه باید به اینها برق بدهیم. س��ال جهش تولید اس��ت 
و طبیعت��ا واحدهای تولیدی کش��ور فعال ت��ر به میدان می آید، 
شرایط تحریم است و همه به دنبال فعال سازی همه ظرفیت 
های کش��ور هس��تیم که این نیازمند انرژی اس��ت که هدف 
نخست ما افزایش عرضه انرژی و در قبال آن امکان صادرات 

 و انجام تعهداتی اس��ت که در قراردادهای تبادل انرژی داریم 
و منبع ارزی برای صنعت برقی اس��ت که در ش��رایط تحریم 
 بخ��ش عم��ده ای از نیازه��ای ارزی خ��ود را بای��د از ای��ن 
 راه تامی��ن کن��د و کاه��ش اوج ب��ار یعن��ی ب��ه گون��ه ای

 ک��ه در تابس��تان نه تنها خاموش��ی ندهیم بلک��ه بتوانیم بدون 
لطم��ه ب��ه تولید با افزایش عرضه ان��رژی، برقراری صادرات با 
 اوج بار کمتری داشته  باشیم وزیر نیرو گفت: امسال به نقطه ای
  نرس��یدیم ک��ه رس��ما اع��لام کن��م اوج بار ۹۹ س��پری ش��د
 ام��ا ب��ا احتم��ال بس��یار ب��الا، امس��ال ه��م افزای��ش 
 اوج ب��ار م��ا نس��بت ب��ه س��ال قب��ل از ی��ک درص��د 
تج��اوز نخواه��د ک��رد، در حالی که به صنایع بزرگ بیش از 10 

درصد انرژی بیشتری دادیم. 
وقتی که صنایع بزرگ و واحدهای تولیدی ما درخواست انرژی 
دارند به این معناست که خط های تولید اضافه شده و واحدها 

فعال شده اند.
وزیر نیرو با بیان این که به هیچ وجه خاموشی به معنای کمبود 
تولید در مقابل میزان تقاضا در س��ال گذش��ته و امسال نداشتیم 
گفت: در عین حال سیستم انتقال و توزیع دچار اختلال می شود 

و مشکلاتی پیش می آید که سریعا رفع می شود.

 � یارانه ه���ا نبای���د موج���ب پرمصرف���ی و بدمصرف���ی 
شود

وزیر نیرو تاکید کرد: یارانه ها نباید موجب پرمصرفی و بدمصرفی 
در مصرف کنندگان شود. 

مجل��س س��رحال و پرانگی��زه ای اکن��ون در کنار دولت اس��ت 
و صحبت های��ی ب��ا اعضای کمیس��یون انرژی داش��تیم و فکر 
می کنم یکی دو ماه آینده که کم کم به س��مت تدوین لایحه 
بودج��ه 1400 بروی��م، فرصت خوبی اس��ت ک��ه با همفکری 
نزدیک با نمایندگان مردم در مجلس ش��ورای اس��لامی، س��از 
و کارهای��ی ب��رای قان��ون بودج��ه 1400 در نظ��ر بگیریم و در 
آن یک��ی از جدی تری��ن اولویت ها حمایت واقعی از بخش های 
 ضعی��ف و نیازمن��د و رعای��ت اص��ول کم��ک و پرداخت یارانه

منطق��ی به آنها اس��ت، ام��ا بخش هایی که جزو صادرکنندگان 
هس��تند و وظیف��ه خودم��ان می دانیم که ان��رژی مورد نیاز آنها 
را تولید کنیم که چرخ تولید و اش��تغال کش��ور متوقف نش��ود و 
توسعه هم پیدا کند بپذیرند که باید به فکر پایداری این صنعت 
هم باش��ند تا س��رمایه گذاری های خودش��ان در معرض خطر و 

تهدید قرار نگیرد.
وزی��ر نیرو همچنین درباره پویش #هرهفته_الف_ب_ایران 

اظه��ار داش��ت: م��ا به اتکای عملکرد س��ال گذش��ته که  این 
پوی��ش موف��ق ش��د به وعده خود وفا کن��د و 227 پروژه بزرگ 
 آب و ب��رق را در نیم��ه دوم س��ال ب��ا بی��ش از 33 ه��زار میلیارد

 تومان بهره برداری ش��د امس��ال برنامه بزرگ تری تدارک دیده 
شده است.وی افزود: بنای ما امسال بهره برداری از 250 پروژه 
تا پایان س��ال با س��رمایه گذاری حدود 50 هزار میلیارد تومان 

است.

ایران در جایگاه نخست منطقه است � 
وزیر نیرو در عین حال با اش��اره به جایگاه نخس��ت کش��ور در 
منطقه و 14 دنیا از حیث ظرفیت نصب ش��ده نیروگاهی گفت: 
آنچه مهم است حرکت ما به سمت تنوع بخشی به منابع انرژی 
اس��ت. فق��ط در دول��ت حاضر تاکنون ح��دود 16 هزار مگاوات 
ظرفیت نصب ش��ده داریم که تا پایان دولت به حدود 20 هزار 

مگاوات خواهد رسید. 
حدود 25 درصد مجموع انرژی تولیدی ما از س��وخت های غیر 
فسیلی اعم از آب و منابع تجدیدپذیر چون خورشید و باد است و 
این نشان می دهد که صنعت برق ایران صنعت قابل عرضه در 
جهان و قابل رقابت است و در بازارهای منطقه حضور دارد.وی 
از بهره برداری بیش از 40 پروژه با سرمایه گذاری 35 هزار و 600 
میلیارد تومان در چارچوب پویش #هرهفته_الف_ب_ایران 

از ابتدای سال جاری تاکنون خبر داد.
وزیر نیرو همچنین گفت: علیرغم اینکه درآمدمان نسبت به دوره 
قبل از محل نفت کاهش پیدا کرده اما تا پایان همین دولت 20 

هزار مگاوات نیروگاه جدید وارد مدار می کنیم.
وزی��ر نی��رو همچنین وضعیت بارش های امس��ال در کش��ور را 
مناس��ب خواندو گفت: با توجه به ضرورت پیش بینی تمهیدات 
ویژه برای کنترل س��یلاب های احتمالی آتی گفت: آنچه مهم 
اس��ت این که باید در س��ال های تر هم ظرفیت های لازم برای 
نگهداش��ت س��یلاب ها را فراه��م و رودخانه ه��ا را لایروب��ی و 
مهندس��ی رودخان��ه کنیم. وی درب��اره وضعیت بارش ها اظهار 
کرد: امس��ال در س��ال آبی ۹۹-۹۸ ش��رایط خوبی حاکم بود و 
حدود 311 میلی متر بارندگی داشتیم که نسبت به متوسط 50 
س��اله 2۸ درصد بیش��تر اس��ت، اما نسبت به سال قبل که سال 

تری بود حدود ۸ درصد کمتر بوده است.

مدیر طرح سی ان جی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: درحال حاضربالغ بر۸۸ هزارخودرودرطرح رایگان دوگانه سوزکردن خودرو ها ثبت 
نام کرده اند.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان،محمدحسین باقری گفت:خوشبختانه ظرفیت تبدیل کافی درکارگاه های تبدیل وجود دارد و آمادگی داریم 
درصورت نیاز وافزایش استقبال متقاضیان،این ظرفیت رابازهم افزایش دهیم.اودرادامه بااشاره به اینکه آیا دوگانه سوزکردن،آسیب به موتورخودرو می زند 
یاخیر؟ گفت: این موضوع صحت ندارد چراکه این نوع خودرو ها به صورت استاندارد و زیر نظرسازمان ملی استاندارد فرآیند تبدیلشان انجام می شود.باقری 
درادامه گفت: براساس مصوبه، تاکسی های اینترنتی در فاز دوم ثبت نام برای دوگانه سوز کردن قرار دارند.او درخصوص کاهش سهمیه بنزین خودرو های 

وانت بارتصریح کرد:این موضوع زیرنظر وزارت کشور بوده وبحث عملکرد خودرو ها بر اساس پیمایش درکارگروهی به نام بند ۸سنجیده می شود.

سخنگوی صنعت برق گفت:هموطنان می توانند از طریق سامانه بیمه مشترکان برق،نسبت به ثبت درخواست ها و خسارت های مالی،جانی و نقص عضو 
ناشی ازحوادث شبکه برق اقدام کنند .به گزارش وزارت نیرو، مصطفی رجبی مشهدی،با بیان این که بر اساس قانون رقمی معادل 100 تومان درماه از 
مشترکان شهری و50 تومان درماه از مشترکان روستایی دریافت می شود، ادامه داد:بر این اساس اگرحادثه ای برای وسایل برقی رخ دهد یا خسارت جانی به 
افراد وارد شود،بیمه تا سقف تعیین شده دردستورالعمل ها،نسبت به جبران آن اقدام می کند.وی با بیان اینکه این روند در صورتی که نیاز به تمدید نباشد، 45 
روز به طول می انجامد، گفت: با توجه به شرایط مورد اشاره و زمانی که انتخاب شرکت بیمه گر نیاز دارد که گاه تا نیمه سال نیز به طول می انجامد، صنعت 

برق به منظور جلوگیری از تضییع حقوق مشترکان، نسبت به راه اندازی سامانه بیمه مشترکان به آدرس bime.tavanir.org.ir اقدام کرده است.

جبران خسارات مشترکین برق با بیمهثبت نام ۸۸ هزار خودرو در طرح رایگان دوگانه سوز کردن خودرو ها

افزایش ذخایر نفت مانع افزایش قیمت
یک کارشناس حوزه انرژی گفت: پس از موج دوم کرونا بحث 
ذخیره سازی نفت می تواند تاثیرات منفی بلند مدتی را بر بازار 
نفتی داش��ته باش��د به گونه ای که مانع از افزایش قیمت ها و 
رس��یدن به س��طح پیش از بیماری کرونا شود.مهدی امیری در 
گفت وگ��و با میزان با اش��اره به وضعی��ت بازار نفت اظهار کرد: 
وضعیت این روز های بازار نفتی تحت تاثیر شیوع کرونا با تقاضا 
فراوانی مواجه نیس��ت و از س��وی دیگر ذخیره سازی نفت طی 
ماه های گذش��ته سرعت بیش��تری داشته است.این کارشناس 
حوزه انرژی افزود: بسیاری از مصرف کنندگان نفت با استفاده 
از ش��رایط بازار و کاهش قیمت نفت اقدام به افزایش خرید و 
ذخیره س��ازی نفت کردند و بنا بر آمار های منتش��ر ش��ده میزان 
ذخائر اس��تراتژیک برخی از کش��ور ها بیش از ۸0 درصد رسیده 
است.وی ادامه داد: پس از موج دوم کرونا بحث ذخیره سازی 
نفت می تواند تاثیرات منفی بلند مدتی را بر بازار نفتی داش��ته 
باشد و به گونه ای مانع از افزایش قیمت ها و رسیدن به سطح 

پیش از بیماری کرونا شود.

ایران می توانست هاب گازی CIS شود
ی��ک کارش��ناس حوزه گاز درم��ورد خط لوله ترانس خزر گفت: 
این خط لوله با عنوان ترانس خزر باید از بستر دریای خزر عبور 
کند بنابراین باید توافق تمامی کش��ورهای حاش��یه این دریاچه 
جذب ش��ود چون دریای بس��ته است، اگر دو کشور ترکمنستان 
و آذربایج��ان بن��ا داش��ته باش��ند با هم ای��ن کار را انجام دهند، 

شدنی نیست.
ب��ه گ��زارش ایلن��ا بهروزی فر درباره تاثی��ر این خط احتمالی بر 
بازارهای آتی ایران نیز گفت: با توجه به اینکه شرایطی که ما 
داری��م فع��لا و در کوتاه مدت صادرات��ی به غرب و اروپا نداریم 
ام��ا در بلندم��دت می توان��د بازار ما را محدود کند، از یک طرف 
ترکمنس��تان می توان��د به چی��ن و از طرف دیگر وارد بازار اروپا 
شود که در هر دو صورت مسلما بازارهای ما را محدود می کند.
وی ادامه داد: هرچند در میان مدت احداث خط لوله از مس��یر 
خزر عملیاتی نمی ش��ود، اما طبیعی اس��ت ما فرصت هایمان را 
بعد از فروپاشی شوروی سابق از دست داده ایم و می توانستیم 
ه��اب گ��ذر نف��ت و گاز منطقه CIS از ای��ران به اروپا و حداقل 

به ترکیه باشیم. 

گروه بانك و بيمه: مديرعامل بانك قرض الحسـنه رسـالت از 
خاتمه بانكداری سنتی در1400خبر داد.

به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومی بانک قرض 
الحس��نه رس��الت، محمدحسین حس��ین زاده با اشاره به اجرای 
بانکداری اجتماعی در بانک قرض الحس��نه رس��الت گفت: در 
چند س��ال اخیر این بانک اقدام به طراحی محصولی متناس��ب با 
مشتریان خود کرد و آن را "بانکداری اجتماعی" و یا "ارائه خدمات 
به مشتریان جمعی یا گروه های مشتریان" نامید. محمدحسین 
حسین زاده مدیرعامل بانک قرض الحسنه رسالت افزود: در واقع 
بانکداری اجتماعی سازوکار نوآورانه ی ارائه خدمات نوین بانکی 
به مشتریان جمعی در قالب کانون های کاروزندگی )کارآفرینی 
اجتماعی در ش��هرهای کوچک و روس��تاها(، همیاری اجتماعی 
)خانوادگی، محله ای، مساجد و دانشجویی(، سازمانی )سازمان 
ها، ادارات و شرکت ها( وصنفی )اصناف، بازاری ها( است. حسین 
زاده با بیان اینکه در حال حاضر تمام خدمات این بانک در بستر 
اینترنت و به صورت غیرحضوری به مش��تریان قابل ارائه اس��ت؛ 
افزود: سال 1400خاتمه بانکداری سنتی در بانک قرض الحسنه 
رسالت است و در مسیر بانکداری دیجیتال به معنای آرمانی آن 
گام برمی داریم. وی با تاکید بر اینکه در سال 1400بانک قرض  

الحس��نه رس��الت هیچ شعبه ای نخواهد داشت؛ اظهارداشت: در 
س��ال ۹3این بانک با حدود 300ش��عبه فعالیت داش��ته که امروز  
به 60 ش��عبه رس��یده و در حال حاضر از این تعداد 30 ش��عبه به 
عنوان ایس��تگاه مش��اوره  فعالیت می کنند. محمدحسین حسین 
زاده مدیرعامل بانک قرض الحسنه رسالت قرض الحسنه؛ خرد 
و اجتماعی همچنین ش��رعی؛ آس��ان و ارزان بودن خدمات را از 
مهمترین اهداف بانک قرض الحسنه رسالت برشمرد و افزود: ما 
به عنوان نخستین و تنها بانک خصوصی قرض الحسنه کشور 
احساس مسئولیت خاصی داریم تا ضریب پوشش قرض الحسنه 
برای کل جامعه افرایش یابد. مدیرعامل بانک قرض الحس��نه 
رس��الت با تاکید برمحاسن بانکداری غیرحضوری اظهارداشت: 
مزایای بهره گیری از اینگونه خدمات یک بازی برد برد برای هر 
دو رکن اصلی یعنی بانک در یکس��و و مش��تریان در س��وی دیگر 
است. محمدحسین حسین زاده مدیرعامل بانک قرض الحسنه 
رسالت به پیشخوان مجازی رسالت اشاره کرد و گفت: این سامانه 
مجازی برای سهولت دسترسی و دریافت خدمات برای مشتریان 
بانک قرض الحس��نه رس��الت تعریف ش��ده است. به گونه ای که 
مشتریان با ورود به سایت بانک و پیشخوان مجازی رسالت می 

توانند خدمات بانکی خود را بدون نیاز به شعبه دریافت کنند.

مدیرعاملبانکقرضالحسنهرسالتخبرداد:

سال 1400 سال ورود به دوره بانکداری دیجیتال است 

مدیرعامل جدید هلدینگ ماهان خبر داد؛ طرح های توسعه هلدینگ ماهان 
طبق سیاست های گروه مالی گردشگری به پیش می رود. به گزارش روزنامه 
تجارت به نقل از روابط عمومی گروه مالی گردشگری، مراسم تودیع صادق 
جاهد خطیبی مدیرعامل سابق و معارفه ابراهیم صادقی مدیرعامل جدید 
شرکت گسترش صنایع و معادن ماهان، با حضور ابراهیم جهانگیری قائم 
مقام گروه مالی گردشگری برگزار شد. مدیرعامل جدید شرکت گسترش 
صنایع و معادن ماهان اعلام کرد: تمام برنامه ها و طرح های توسعه هلدینگ 
ماهان مطابق با سیاست های گروه مالی گردشگری به پیش خواهد رفت. 

ابراهیم صادقی در این مراسم گفت: یکی از سیاست های این شرکت در 
سال جاری، پیشبرد برنامه های توسعه و تامین مالی 1000 میلیارد تومانی از 
طریق ابزارهای نوین مالی برای اجرای طرح ها خواهد بود. قائم مقام گروه 
مالی گردشگری نیز در این مراسم گفت: شرکت های تابعه باید با سرعت، 
دقت و همفکری  و هماهنگی، زیرنظر هلدینگ های مربوطه کارها را به 
خوبی به پیش ببرند تا سرمایه گذاری ها به نتیجه مطلوبی برسد. ابراهیم 
جهانگیری افزود: مجموعه توانمند گروه مالی گردشگری تاثیرات مثبتی 
در جامه داشته به طوری که تاکنون برای بیش از 10 هزار نفر اشتغال ایجاد 

کرده اس��ت؛ لذا مدیران هلدینگ ها و ش��رکت های تابعه باید برای رش��د و 
ارتق��اء فعالی��ت ها بی��ش از پیش تلاش کنند. وی تصریح کرد: گروه مالی 
گردشگری همواره از هلدینگ ها و شرکت های متبوع آنها حمایت های 
لازم را داشته و لذا انتظار می رود همه مجموعه های وابسته ، سیاست های 
گروه مالی گردش��گری را به دقت انجام دهند و مس��یرهای رو به رش��د در 
واحدها را به خوبی به پیش ببرند. هلدینگ ماهان می تواند حضور موثرتر 
خود را با توان بالاتر نشان دهد و هم در بخش صنعت و هم بخش معدن 

به رشدهای بالاتری دست پیدا کند.

تامین مالی یک 
هزار میلیارد 

تومانی پروژه ها


